
Protokół Nr 47/13 z posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej 

w dniu 18.04.2013r. godz. 12.00 
 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

 

Przewodnicząca Komisji Teresa Purgal otworzyła posiedzenie i stwierdziła na podstawie listy 

obecności quorum. Obecnych na posiedzeniu 4 radnych. Lista obecności stanowi zał. nr 1 do 

protokołu. 

 

2. Przyjęcie zaproponowanego porządku posiedzenia. 

 

Przewodnicząca Komisji zaproponowała, aby punkt 3 – przyjęcie protokołu przesunąć w 

miejsce punktu 5, za zmianą głosowało 4 radnych. Zmieniony porządek został poddany pod 

głosowanie, za przyjęciem opowiedziało się 4 radnych. Porządek stanowi zał. nr 2 do 

protokołu. 

 

3. Wypracowanie opinii w sprawie skargi z dnia 5.03.2013 r. na działalność 

Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Międzyzdrojach. 

 

W posiedzeniu komisji uczestniczył Pan Jacek Kołaczyński w zastępstwie za Panią 

Kierownik OPS i Pani Joanna Bołba pracownik ośrodka.  

Komisja Rewizyjna wróciła do wątku dzieci. Skarżący napisał uzupełnienie do skargi. Do tej 

pory nie otrzymał odpowiedzi z OPS, mimo, że ośrodek zareagował na jego pismo 

przeprowadzając wywiad środowiskowy. Komisję zastanawia fakt, dlaczego, skoro wywiad 

był przeprowadzony przed złożeniem skargi, nie było udzielonej odpowiedzi. 

Pani Bołba wyjaśniła, że miało to zostać skonsultowane z prawnikiem. W temacie 

przeprowadzania wizji środowiskowych, są one przeprowadzane, kiedy będzie uzasadnione 

zgłoszenie pewnych wątpliwości. W tym wypadku takie zgłoszenie było i pracownicy opieki 

udali się na wywiad środowiskowy. Sąsiedzi nie zauważyli żadnych nieprawidłowości. Matka 

chłopca mówiła, że biologiczny ojciec jest pozbawiony praw rodzicielski i mimo to spotyka 

się z dzieckiem, mając na nie zły wpływ. Dlatego też matka postanowiła odseparować 

dziecko i wysłać je do babci.  

 

Komisja Rewizyjna badając ten wątek stwierdziła, że dziecko zamieszkuje u babci w 

Częstochowie. Skarżący zrozumiał i przyjął wyjaśnienia Komisji na poprzednim posiedzeniu. 

W związku z powyższym Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie uznanie skargi za 

bezzasadną. Za poparciem głosowało 4 radnych.  

 

4. Rozpatrywanie skargi z dnia 25.03.2013 r. na działalność Burmistrza 

Międzyzdrojów-ciąg dalszy. 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyła skarżąca, Zastępca Burmistrza, Kierownik ZOŚ.  

Skarżąca poinformowała, że oczekuje konkretnej odpowiedzi ze strony Kierownika w temacie 

dzierżawy kolejnego pawilonu handlowego przy cmentarzu. Zarzut dot. braku odpowiedzi w 

ustawowym terminie.  

Ad vocem Kierownik ZOŚ Adam Celiński powiedział, że podtrzymuje stanowisko 

właściciela terenu, czyli Burmistrza, że na tym terenie ma funkcjonować tylko jeden obiekt 

handlowy. Pismo skarżących nie wskazywało działki, na której pawilon miałby się znajdować. 

W związku z tym  trzeba by było uzupełnić złożony wniosek o nr działki. Nie zostało to 



zrobione, gdyż był natłok innych spraw. W dłuższej perspektywie będzie można dopuścić 

postawienie kolejnego obiektu. Zawsze można stanąć do przetargu na obecnie funkcjonujący 

punkt, gdy dzierżawa dobiegnie końca.  

 

Komisja Rewizyjna odczytała pismo ZOŚ wystosowane do skarżącego. W piśmie zostało 

przywołane stanowisko Burmistrza, właściciela terenu. W nawiązaniu do uwagi, skierowanej 

przez skarżącą, że w chwili obecnej stoją tam dwa obiekty handlowe, Komisja odczytała 

orzecznictwo, które wskazuje, że punkt handlowy to miejsce, w którym dokonywana jest 

sprzedaż. W tym wypadku drugi obiekt, jest obiektem o funkcji magazynowej.  

 

Radna Teresa Purgal zastanawiała się, czy Rada Miejska może zająć stanowisko w temacie 

zagospodarowania tego terenu i przekazać je Burmistrzowi. 

Ad vocem Pani Zastępca Burmistrza wyjaśniła, że Burmistrz jako właściciel 

reprezentujący i zarządca terenów gminnych wskazał w piśmie wystosowanym do 

zainteresowanych swoje stanowisko, uzasadniając, że jest to miejsce refleksji i zadumy. Nie 

należy robić z niego jarmarku i dlatego wyrażono zgodę na użytkowanie jednego punktu 

handlowego na okres całoroczny. Burmistrz może wystąpić do Rady o zajęcie stanowiska, jeśli 

zachodzą ku temu odpowiednie przesłanki. Rada podjęła uchwałę o przekazaniu tego terenu w 

trwały zarząd ZOŚ i wszelkie dzierżawy na tym obszarze są w kompetencji zakładu.  

Podejmując uchwałę o planie zagospodarowania tego terenu, Rada wyraziła wtedy 

swoje stanowisko,  dając możliwość lokalizowania punktów handlowych 

Pani Zastępca Burmistrza przypomniała, że plan daje możliwość, dopuszcza, a nie nakazuje. To 

jest perspektywa na przyszłe lata, w związku z tym, że planów zagospodarowania 

przestrzennego nie zmienia się często. Ten zapis miał być furtką na przyszłość.  

 

Po wyjaśnieniach Pani Zastępcy Burmistrza, Kierownika ZOŚ i zainteresowanej radny 

Janusz Piłat zapytał, czy skarżąca podtrzymuje swoją skargę. Pani skarżąca uważa, że skarga 

jest zasadna w punkcie dot. przekroczenia terminu, jednakże jest w stanie ją wycofać.  

Według radnej Teresy Purgal skarga powinna być wycofana na piśmie.   

Radny Rafał Wolny uważa, że nie wszystko jest przejrzyste, skoro plan dopuszcza 

możliwość lokalizowania obiektów handlowych na tym terenie. Radny zastanawia się, dlaczego 

nie można dopuścić do użytkowania dwóch punktów handlowych na tym terenie. Pan Wolny 

uważa, że Burmistrz powinien zwrócić się do Rady o zajęcie stanowiska w tej sprawie. 

Przewodnicząca Komisji również podtrzymuje propozycję odnośnie zwrócenia się do Rady 

Miejskiej o wyrażenie opinii w tym temacie. 

 Kierownik ZOŚ poinformował, że zarządcy zależy na tym, aby punkty wyglądały 

estetycznie, dlatego przetarg powinien być rozpisany na punkt handlowy z prawdziwego 

zdarzenia.  

 

Burmistrz wystąpi do Rady z zapytaniem, czy Radni zgodzą się na utworzenie większej liczby 

punktów handlowy przed cmentarzem. Taką informację przekazała Przewodnicząca komisji po 

rozmowie z Burmistrzem w trakcie przerwy.  

 

Pani Barbara P. wycofała skargę pismem z dnia 18.04.2013, które przedłożyła Komisji 

Rewizyjnej na jej posiedzeniu. Zainteresowana wycofała skargę z prośbą o zajęcie stanowiska 

przez Radę Miejską na sesji. 

 

 

5. Przyjęcie protokołu z posiedzenia z dnia 8.04.2013 r. 

 



Protokół został odczytany i przyjęty przez Komisję 4 głosami za.  

 

6. Rozpatrzenie bieżącej korespondencji. (brak) 

7. Zapytania i wolne wnioski.(brak) 

8. Zakończenie posiedzenia.                                                  

 

Przewodnicząca Komisji Teresa Purgal zamknęła posiedzenie. Na tym zakończono 

sporządzanie protokołu.  

 

Protokółowała: 

Sylwia Jakubowska 


